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Protokół nr 50/2014 
z odbytej w dniu 27 lutego 2014 roku o godz. 1200 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 
wzięło 14 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załącznik nr 2 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła L 
Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  
 14 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. 
   
Ad. I pkt. 2. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny zgłosił wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:  
 

• w sprawie udzielenia poręczenia kredytu krótkoterminowego dla Centrum Kultury  
i Sportu w Cieszanowie. 

 
Przewodniczący poddała wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż wniosek został przyjęty przez 

Radę w głosowaniu: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 radnych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem obrad: 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II.  Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

IV.  Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Cieszanów. 
V. Raport ze współpracy zagranicznej za 2013 rok. 

VI.  Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  
1) w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta i Gminy Cieszanów, 
2) w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Cieszanów, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
niezabudowanych, rolnych oznaczonych nr 2814/1, 2814/2, 2813/1, 2813/2, 2812/1 i 
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2812/2 położonych w Dachnowie na rzecz właściciel nieruchomości przyległych w 
celu polepszenia warunków zagospodarowania tych nieruchomości, 

4) w sprawie uczestnictwa w Podkarpackim programie odnowy Wsi na lata 2011-2016, 
5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „NAD 

BRUSIENKĄ I” , 
6) w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszanowie do 

realizacji zadania zleconego gminie w zakresie przyznawania i wypłaty dodatku 
energetycznego, 

7) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 rok, 
8) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu krótkoterminowego dla Centrum Kultury i 

Sportu w Cieszanowie. 
VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 

VIII.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
IX.  Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 
Następnie Przewodniczący poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie  

w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”    14  radnych, „wstrzymał 
się” 0 radny, „przeciw” 0 radny.  

 
Ad. I pkt. 3. 
 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XLIX 
Sesji był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz został przesłany e-mailem do radnych.  

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół 
XLIX Sesji został przyjęty, głosami „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 
radny, radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 
 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Następnie głos zabrał insp. Janusz Mołoń Komendant Powiatowy Policji  

w Lubaczowie, który przedstawił informację na temat struktury i funkcjonowania policji na 
terenie Powiatu Lubaczowskiego oraz przedstawił temat przyszłego funkcjonowania 
Posterunku Policji w Cieszanowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie otworzyła dyskusję. W dyskusji głos 
zabrał radny Zygmunt Lesiczka pytając o likwidację Posterunku Policji w Cieszanowie, radny 
Wojciech Broź, który poprosił o  zwrócenie uwagi policjantom, aby nie karali mandatami 
osób idących jezdnią z uwagi na zły stan techniczny chodnika na ulicy Skorupki, gdyż 
wystarczyłoby pouczenie, radny  Edward Dziaduła, który powiedział, iż dobrze byłoby, aby 
Komisariat Policji był w Cieszanowie oraz radny zapytał o funkcjonowanie numeru 
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alarmowego 112 oraz zapytał o współpracę policji z OSP, radny Ryszard Wilusz zapytał czy 
policja reaguje na znaki, które są nieadekwatne do miejsca gdzie się znajdują.  

Odpowiadając Pan Janusz Mołoń powiedział, iż nikt nie likwiduje Policji tylko będzie 
przekształcona, mówca dodał, iż planowane jest połączenie trzech Posterunków Policji w 
Narolu, Cieszanowie i Horyńcu w jeden Komisariat Policji. Kolejno Komendant zaznaczył, iż 
jeszcze nie jest wiadome, gdzie Komisariat Policji będzie się znajdował, ale w Cieszanowie 
policja będzie, tylko będzie inaczej się nazywała, albo Zespół Prewencji w Cieszanowie albo 
Komisariat Policji w Cieszanowie. Odnośnie nakładanych mandatów mówca powiedział, iż 
policjanci jeżeli mogą to stosują pouczenia, ale muszą to uzasadnić. Ponadto Komendant 
Policji powiedział, iż współpraca policji z OSP układa się bardzo dobrze. Mówca zauważył, 
iż policja nie stawia znaków drogowych, jest to zadanie innych instytucji. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż chciałby, aby Posterunek 
Policji w Cieszanowie pozostał w takiej formie jak dotychczas, ale jeżeli nastąpiłoby 
połączenie trzech Posterunków Policji i utworzenie Komisariatu Policji to chciałby aby 
siedziba była w Cieszanowie. 

Pani Stanisława Chomyszyn podziękowała Panu Januszowi Mołoniowi 
Komendantowi Powiatowemu Policji w Lubaczowie za przybycie na Sesje i udzielenie 
odpowiedzi na zadawane pytania. 

Przewodniczący Rady ogłosiła 10 minut przerwy. Po przerwie obrady wznowiono. 

Ad. IV. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Cieszanów. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny przedstawił informację na temat funkcjonowania 
placówek oświatowych na terenie Gminy Cieszanów – informacja stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  

Ad. V. Raport ze współpracy zagranicznej za 2013 rok. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny przedstawił raport ze współpracy zagranicznej za 
2013 rok – raport stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ad. VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 
  
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
odczytała projekt uchwały: 
 

1) w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta i Gminy Cieszanów, - 
załącznik nr 10 do protokołu – uchwała Nr L/5/2014. 
 

Głos zabrał Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż podjęcie uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian do Statutu Miasta i Gminy Cieszanów wynika z konieczności 
dostosowania postanowień Statutu do stanu faktycznego. 

Przewodniczący Rady odnosząc się do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani  
w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosiła o wnoszenie przez radnych 
wniosków o wykluczenie z głosowania. 

Kolejno Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14  radnych, 
„wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz 



4 
 

za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu.  
   
 Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

2) w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat od opłat z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Cieszanów -  załącznik nr 12 do 
protokołu – uchwała Nr L/6/2014. 

 
Projekt uchwały został przeanalizowany. 
Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał: 
• ile nieruchomości na terenie gminy Cieszanów pozostało do przekształcenia, 
• czy wysokość udzielanej bonifikaty jest uśredniona, 
• kto i kiedy pobiera tą opłatę, kto występuje z wnioskiem.  
Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż do przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności pozostały działki na osiedlu Armii Krajowej. 
Kolejno mówca powiedział, iż użytkownik występuje do gminy z wnioskiem o 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, następuje wycena, 
udzielenie bonifikaty i użytkownik pozostałą wartość nieruchomości wpłaca do gminy. 
Mówca dodał, iż propozycja wartości udzielanej bonifikaty jest uśredniona.  

Salę obrad opuścił radny Jacek Zając, obecnych jest13 radnych. 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  13 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 
 
3) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości niezabudowanych, rolnych oznaczonych nr 2814/1, 2814/2, 2813/1, 
2813/2, 2812/1 i 2812/2 położonych w Dachnowie na rzecz właściciel 
nieruchomości przyległych w celu polepszenia warunków zagospodarowania tych 
nieruchomości  -  załącznik nr 14 do protokołu – uchwała Nr L/7/2014. 

 
Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały. 
Na sali obrad obecnych 14 radnych, powrócił radny Jacek Zając. 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 
Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
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Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

4) w sprawie uczestnictwa w Podkarpackim Programie Odnowy Wsi na lata 2011-
2016, -  załącznik nr 16 do protokołu – uchwała Nr L/8/2014. 

 
Pan Zdzisław Zadworny przedstawiając projekt uchwały powiedział, iż do uczestnictwa  

w realizacji Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi proponuje się wieś Nowe Sioło.  
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 
Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 
Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „NAD 
BRUSIENKĄ I”,  -  załącznik nr 18 do protokołu – uchwała Nr L/9/2014. 

 
Pan Zdzisław Zadworny przedstawił projekt uchwały. 
Radny Edward Dziaduła zapytał kto jest inicjatorem projektu uchwały. 
Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż inicjatorami projektu uchwały są 

działkowcy. 
Kolejno radny Edward Dziaduła zauważył, iż na przyszłość przy podejmowaniu takich 

projektów uchwał należałoby na Sesje zaprosić prezesa działkowców. 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 
Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

6) w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszanowie 
do realizacji zadania zleconego gminie w zakresie przyznawania i wypłaty 
dodatku energetycznego, -  załącznik nr 20 do protokołu – uchwała Nr L/10/2014. 

 
Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił projekt uchwały. Mówca powiedział, iż 

podjęcie powyższej uchwały umożliwi prowadzenie postępowania i wydawania decyzji 
administracyjnych dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego. Podjęcie uchwały 
nie wiąże się z żadnym skutkiem finansowym, gdyż wypłata dodatku energetycznego jest 
zadaniem z zakresu administracji rządowej i gminy otrzymują dotacje celowe, na realizację 
wypłat dodatku energetycznego. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 
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Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

7) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 
rok , -  załącznik nr 22 do protokołu – uchwała Nr L/11/2014. 

 
Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały, przedstawił autopoprawki do projektu uchwały. 
Salę narad opuścił radny Zygmunt Lesicza, obecnych 13 radnych. 
 Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poddała autopoprawki do projektu uchwały 

pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż zostały one przyjęte, głosami: „za”  11 
radnych, „wstrzymał się” 2 radnych, „przeciw” 0 radny. 

Na salę obrad powrócił radny Zygmunt Lesiczka, obecnych 14 radnych. 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie w wyniku, 

którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”  11 radnych, „wstrzymał się” 3 
radnych, „przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 
8) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu krótkoterminowego dla Centrum Kultury 

i Sportu w Cieszanowie - załącznik nr 24 do protokołu – uchwała Nr L/12/2014. 
 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt uchwały jest 
przedstawiony po raz kolejny pod obrady, ponieważ uchwala budżetowa na 2014 rok nie 
określała limitów udzielonych poręczeń kredytów krótkoterminowych i Regionalna Izba 
Obrachunkowa wszczęła postępowanie nadzorcze wobec uchwały podjętej w tej sprawie na 
poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  Mówca zaznaczył, iż limit udzielonych 
poręczeń został określony w uchwale w sprawie zmian do budżetu, dlatego powyższy projekt 
uchwały jest zgodny z zapisami uchwały budżetowej na 2014 rok. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13  radnych, „wstrzymał się” 1 radny, 
„przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
Ad. VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż do chwili 
obecnej nie wpłynęła żadna interpelacja.   

Głos zabrał radny Edward Dziaduła który zgłosił następujące zapytania: 
1. prośba o oznakowanie budynków mieszkalnych na osiedlu Nowe Sioło, 

wniosek złożyła pielęgniarka środowiskowa, 
2. czy w dniu wczorajszym została podpisana umowa na lokalizację solarów, 
3. dlaczego Środowiskowy Dom Samopomocy w Cieszanowie nie uczestniczył  

w imprezie dnia osób niepełnosprawnych w Lubaczowie. 
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Odpowiadając na powyższe Pan Burmistrz powiedział, iż władnym do oznakowania 
budynku mieszkalnego jest jego właściciel, mówca dodał, iż zostanie przesłana informacja do 
właścicieli budynków na osiedlu z prośbą o ich oznakowanie. Odnośnie podpisania umowy 
Pan Burmistrz powiedział iż umowa nie została podpisana z uwagi na uzupełnienie 
dokumentów, po uzupełnieniu dokumentów umowa zostanie podpisana za ok. 2 tygodnie, są 
to czynności techniczne. Kolejno mówca powiedział, iż nie wie dlaczego Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Cieszanowie nie brał udział w uroczystościach związanych z dniem osób 
niepełnosprawnych, dodał, iż sprawę wyjaśni z Kierownikiem ŚDS-u.  

Radny Wojciech Broź zgłosił wniosek o wyznaczenie miejsca parkingowego dla osób 
niepełnosprawnych na terenie Cieszanowa. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż temat był wcześniej zgłaszany jesienią  
i zostanie załatwiony jak się pogoda ustabilizuje.    
 
Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
 
  Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do realizacji kolejnego 
punktu. 
 
Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 
  

Nie zgłoszono wniosków i informacji. 
 
Ad. X. Zakończenie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 
Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1450. 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 


